
 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

          

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 28/09/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υγείας 

Τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 
  
             
ΘΕΜΑ:  «Απλήρωτοι οι εργαζόμενοι με συμβάσεις “Covid 19” στο ΓΝ 

Πρέβεζας» 
 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 

Όπως μας πληροφορούν οι εργαζόμενοι με συμβάσεις “Covid 19”, του ΓΝ 
Πρέβεζας, μέχρι και σήμερα, είναι απλήρωτοι. Συνεχίζουν, λέγοντας, πως, 
δυσκολεύονται να καλύψουν ακόμη και στοιχειώδεις ανάγκες, που προκύπτουν 
από την καθημερινότητά τους. Στο μεταξύ, πληροφορίες αναφέρουν, πως η 
Ένωση Ιατρών Νοσοκομείων Αχαΐας, προέβη σε μία καταγγελία, που αναφέρει 
ότι, κινδυνεύουν να χαθούν τα κονδύλια κάλυψης των μισθολογικών αναγκών, 
μέσω ΕΣΠΑ, 15 θέσεων επικουρικών γιατρών και 330 θέσεων λοιπού επικουρικού 
προσωπικού, που προσλήφθηκαν στις υγειονομικές δομές της Δυτικής Ελλάδας, 
ενδεχομένως, σύμφωνα και με πληροφορίες από ηλεκτρονικά ΜΜΕ, λόγω κακών 
χειρισμών του Υπουργείου Υγείας και της 6ης ΥΠΕ. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

1. Έχει προβεί έγκαιρα στις απαραίτητες ενέργειες το αρμόδιο Υπουργείο, 
προκειμένου για την ένταξη σε κάποιο πρόγραμμα χρηματοδότησης των άνω 
προσληφθέντων, μέσω ΕΣΠΑ, ώστε να υπάρχει η δυνατότητα χρηματοδοτικής 
κάλυψης των απλήρωτων, έως τώρα, επικουρικών γιατρών και των λοιπών 
προσληφθέντων κατόχων υγειονομικών ειδικοτήτων; 
 

2. Αν στο ανωτέρω ερωτώμενο η απάντηση είναι αρνητική, σε ποιες εναλλακτικές 
λύσεις προτίθεσθε να προβείτε άμεσα, με δεδομένο ότι, η μισθοδοσία των  
επικουρικών ιατρών και του ως άνω λοιπού προσωπικού, ακόμα και σήμερα, δεν 
έχει διεκπεραιωθεί; 
 
 

Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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